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Résumé

La voie du fait est ['un des sujets les plus épineux en droit administratif étant intimement
liée aux libertés et au droits fondamentaux des individus. Les jurisprudences Frangaise et
égyptienne lui ont consacré beaucoup d’intérét, elle a aussi été un sujet important en matiere
de justice comparative. Malgré le débats qu’a suscité ce sujet, il existe un accord sur les
éléments de la voie du fait entre les spécialistes et aussi au niveau de la justice. L existence
d’une décision ne suffit pas a constituer voie du fait, il faut que I’administration soit passé a
[’exécution ou tout au moins, menace d’y passer.

Mots clés: droit administratif; la voie du fait ; libertés; droits fondamentaux; justice.

Abstract

physical assault is a tricky issue in administrative law as it relates to fundamental rights and
individuals, it has consequently drawn the attention of case law in both France and Egypt,
most decisions and comparative jurisprudence are related to this subject. Despite the
controversy on this subject, there is an agreement between specialists and within justice
about the elements of the infringement. The physical Assault exist only boy the execution of
the administratif law, or the menace boy the administrative to be excited; it has always
hottest the persons from the excision privilege. The physical Assault shoued be in the posit if
materiel reality and outs’ of the law rule and it mustn’t be in the law fullness.

Keywords: Administrative law, physical assault, freedoms, rights, judgeship.
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